

## 蓝牙接收、发射二合一说明书

## 2-in-1 Bluetooth Instructions

# 使用手册

### 1、产品介绍

本产品是集接收与发射二合一的蓝牙设备，该产品操作简单，能够自由发送和接收所有的音频信号。通过产品蓝牙接收模式，可以把手机里的音乐传送到传统的家庭音响设备上；更加方便的是通过产品蓝牙发射模式，可以使电视、CD播放机、MP3或者其它音源发送到蓝牙音箱或蓝牙耳机上；由于该产品采用低延迟技术，因此它也支持在线游戏、电视、电影声音实时的传输。本产品内置可充电电池，超长续航，完美的解决音频设备的限制，扩展了各种音频设备转接功能。

### 2、产品主要参数

蓝牙版本：4.2

蓝牙协议支持：A2DP和AVRCP

支持多格式解码：MP3, WAV, WMA, APE, FLAC

传输距离：>20M（空旷地方）

充电输入电压：DC 5V

电源功率：3.7V

功耗小：播放小于20毫安，连接待机0.6-4.5毫安，关机2微安内

工作时间：>10H

充电时间：2H

信噪比：95db以上

支持一拖二：对箱（TWS）功能（解释：一托二 即1个设备连两个手机，后播放优先；对箱 1个手机连2个音箱，1个左声道，1个右声道，左右声道分离，也可不分离）**此功能后续软件升级后增加**

输入/输出连接方式：3.5MM立体声耳机座

兼容性：接收端兼容安卓系统、IOS系统的各品牌各型号手机；发射端兼容CSR、创捷、络达、中星微、安凯、RDA、健荣、杰理等蓝牙音响方案。

### 3、包装清单

蓝牙接收、发射二合一机器 x1

产品说明书 x1

USB充电线 x1

3.5MM音频线 x1

### 4、充电

本产品内置可充电电池，可供长时间待机和充电。建议在第一次使用前先将其充满电。

A、将Micro USB充电线一端插入产品充电口，另一端接标准USB电源输出口（如手机充电器、电脑USB接口）。

B、充电时长约2小时。

C、充电时红灯长亮，充电完成后红灯熄灭。

D、充电时播放音乐，当电量过低您仍想使用本产品时，您可以边充电边享受音乐。

### 5、功能操作

**接收模式**：本产品开机默认接收模式，长按开关键开机，打开手机蓝牙搜索此设备"RX-TX-10"配对。

**发射模式**：长按开关键开机同时和需要配对的蓝牙设备开机，同时长按接收发射器+和-按键切换为发射模式，即会自动和打开的另外蓝牙设备连接。

## 1、 Product Introduction

This product is set to receive and launch, two-in-one Bluetooth device. This product is simple, which is able to launch and receive all the audio signal freely. Through Bluetooth reception mode you can send the phone music to the traditional home audio equipment. It is more convenient to send TV, CD player MP3 or other sources to the Bluetooth speaker or Bluetooth headset through the product Bluetooth launch mode. Due to the low latency technology of the product it also supports sound real-time transmission of online games, television and film. This product has built-in rechargeable battery, which has long battery life. It solves the limitations of audio equipment perfectly and extends a variety of audio equipment transfer function.

## 2、 The main parameters of the product

Bluetooth version: 4.2

Bluetooth protocol support: A2DP and AVRCP

Support multi-format decoding: MP3, WAV, WMA, APE, FLAC

Transmission distance: > 20M (open place)

Charge input voltage: DC 5V

Power supply: 3.7V

Power consumption: play in less than 20 mA, standby in 0.6-4.5 mA, shut down in 2 microamps

Working time: > 10H

Charging time: 2H

SIGNAL-NOISE RATIO: more than 95db

Support one to two: TWS function (Note: one to two means that two phones can connect one device. Connection sequence means play priority; TWS means 1 phone with two speakers, a left channel, a right Road. The left and right channel can be or not be separated)-----this function will be upgraded when software upgrade

Input / Output Connection: 3.5MM Stereo Earphone

Holder Compatibility: Receiver is compatible with Android system and IOS system of the brand of various models of mobile phone; transmitter is compatible with CSR, a Czech Republic, the network, the star micro, Ankai, RDA, Jianrong, Jie Li and other Bluetooth audio program.

## 3、 Package list

2 in 1 Bluetooth machine x1

Product specification x1

USB charging cable x1

3.5MM audio cable x1

## 4、 Charging

This product has built-in rechargeable battery for long standby and use. It is recommended that you fully charge before you use it for the first time.

A、 Plug one end of the Micro USB charging cable into the product charging port and the other end of into the standard USB power outlet (such as the phone charger, computer USB interface).

B、 Charging about 2 hours.

C、 The red light is on when charging, and the red light goes off after charging is complete.

D、 You can play music when charging. When the power is too low but you still want to use this product, you can enjoy the music while charging.

## 5、 Functional Operation

Receiving mode: This product is powered on by default. The long - press key is turned on, and the mobile phone Bluetooth is searched for this device "RX - TX - 10" pairing.

Launch mode: long press and turn on the key and start the Bluetooth device that needs to be paired. At the same time, press and hold the Receiver + and - buttons to switch to the transmit mode, which will automatically connect with the open Bluetooth device.

